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Project Vervoerregio Kempen    

Betreft Verslag VVRR     

Datum 25/5/2023    

Aanwezigen en quorum 
• Aanwezig en verontschuldigd: (zie bijlage) 

• Volmachten voor één, meerdere of alle beslispunten (tellen mee als aanwezig): geen 

volmachten gegeven  

• Quorum voor geldige stemming (minimum 15 gemeenten + 1 vertegenwoordiger MOW): 

quorum oké  

• Verslag: Christophe Lambrechts 

Bijlagen 
Pdf's bij uitnodiging en verslag 

Agenda 
Agenda Statuut 

Welkom en agenda Ter info 

Goedkeuren en opvolging vorig verslag Beslissing 

Stand van zaken OO Ter info 

Stand van zaken VOM Bespreking 

Terugkoppeling gesprek Infrabel en NMBS Bespreking 

IOK over uitrol actieplan Beslissing 

Agenda volgende VVRR Ter info 

Goedkeuren en opvolging vorig verslag  
(zie bijlage: verslag)  

De VVRR keurt het verslag van de vorige vergadering goed. 

Stand van zaken OO 
Lopende (zie presentatie) 

  

https://vlaamseoverheid.sharepoint.com/:f:/r/sites/dmow_a_vervoersregios/vervoerregio_kempen/Documenten%20Vervoerregioraad/Vervoerregioraad/VVRR%20V%2020230525%20-%20OV-plan/pdf%27s%20bij%20uitnodiging%20en%20verslag?csf=1&web=1&e=89pRnF
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Stand van zaken VOM  
(zie presentatie) 

Inleiding 

Mogelijkerwijs is er een budgetoverschrijding voor het VOM-plan.  Doordat de effectieve kostprijzen 

nog niet gekend zijn, is het nog niet mogelijk om hier definitieve uitspraken over te doen of 

budgetverdelingen te delen.  Onderzoek naar een aanpassing is alvast nodig gezien de krappe 

timing; hiermee kan niet gewacht worden tot er zicht is op de effectieve kostprijzen.  

Op voorwaarde dat er nog transparantie komt over de budgetten en eventuele aanpassingen aan 

het plan, kunnen De Lijn, MOW en het studiebureau een mogelijke herziening van het VOM-plan 

onderzoeken conform de prioriteitstelling die de VVRR in het verleden reeds goedgekeurde: 

1. Eerst en vooral flexbussen voorzien 

2. Vervolgens deelfietsen voorzien 

3. Vervolgens deelwagens voorzien 

25/5/23 – 28/6/23:  

• Communicatie definitieve budgetten en voorstellen 

• Ambtelijke werkgroep ter voorbereiding VVRR 28/6 

• Mogelijkheid tot verder overleg 

VVRR 28/6/2023:  

• Goedkeuring aangepast (?) VOM-plan VOM-flex 

• Goedkeuring aangepast (?) VOM-plan deelsystemen 

• Goedkeuring VOM-tarieven 

         => Belangrijk dat elke gemeente aanwezig is of een volmacht geeft 

Bespreking 

- Er is overdraagbaarheid tussen het budget van deelsystemen en VOM.  

- Is de contractpartner de partij de aanbesteding deelwagens organiseert, of is dat de 

leverancier van de deelwagens zelf?  

o Cécile: Dat is de penhouder, een tussenpersoon tussen VVRR (want geen 

rechtspersoon) en uitvoerder 

- Zijn de aan te kopen voortuigen per definitie elektrische voertuigen of is dat niet bepaald? 

o Cécile: Nog niet bepaald, maar waarschijnlijk op fossiele brandstoffen. Cécile vraagt 

na.  

- Herenthout: VOM-flex zuid-westen (Herenthout, Nijlen...) loopt door naar regio Mechelen (Heist 

o/d Berg). Heeft dit qua timing/implementatie gevolgen?  

o Cécile: Neen, dat heeft geen impact. Dit wordt mee ingevoerd op 6/1. De regelingen met 

Mechelen zijn getroffen.  

- Wat wordt precies bedoeld met toename van budgetten van deelsystemen?  

o Frank: Het kabinet heeft de budgetten gevrijwaard die wij voorzien hadden voor 

deelsystemen en bovendien nog verhoogd met 1/3 (zo zijn we van 720.000 naar 

bijna 1.000.000€ gegaan). Het deel voorzien voor flexvervoer werd geïndexeerd, 

maar we komen ongeveer 700.000 tekort om in te voeren wat we voorzien hadden – 

volgens ramingen van De Lijn (exacte aanbestedingsbedragen krijgen we begin juni). 
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o  Dat “tekort” is enerzijds te wijten aan de kostprijs van het flexvervoer (+300.000 

meer dan ingeschat, ruim 200.000 is bijkomend naar MAV gegaan en de overige 

middelen zijn naar de verhoging van de deelsystemen gegaan. MAAR: we mogen wel 

nog rekenen op een bijdrage van de vervoerregio Mechelen voor het flexsysteem 

aan onze zuidkant richting Heist-op-den-Berg; dit is een flexgebied over twee 

vervoerregio’s (ca. +200.000). Blijven we met een “gat” zitten van ongeveer 500.000 

€…. dat bv. ten koste kan gaan van de deelwagens die we voorzien hadden + het 

extra geld dat we gekregen hebben. Op die manier kunnen we flexvervoer invoeren 

zoals voorgesteld én deelfietsen. 

- Wat betekent het vergroten van het gebied RIT + Geel?  

o Cécile: simulaties laten weten dat uitvoerbaarheid gegarandeerd blijft. Maar i.p.v. de 

flextaxi’s zal de bediening via flexbussen zijn.  

o Cécile kan de info van de simulaties delen. De Lijn bereidt een presentatie voor die 

op de extra ambtelijke werkgroep zal gegeven worden  

Is de VVRR akkoord met het voorstel om bij verdere uitwerking nog steeds de principes te 

hanteren die eerder zijn beslist (Eerst en vooral flexbussen voorzien, vervolgens deelfietsen 

voorzien, vervolgens deelwagens voorzien)? 

- De nota van het VOM-plan en de kaarten staan bij de definitieve documenten op de 

sharepoint.  

 

- Als we een keuze maken voor een bepaald scenario - hoeveel jaar hangen we er dan aan 

vast? 

o Cecile: Deelfietsen tot 2028, flexbussen voor 6 of 7 jaar (met optie op verlenging); 

dat heeft te maken met afschrijftermijn  

- Is het niet beter om voorzichtig op te starten, eventueel zelfs onder budget proberen te blijven, 

zodat er ruimte is om bij te sturen in het begin?  

o Cécile: De aanbesteding moet gebeuren op 12 juli, daarna kunnen er geen bijschavingen 

meer gebeuren. Wel is het mogelijk om te beslissen om niet op zondag te rijden 

bijvoorbeeld, maar daar zijn niet de grote bedragen te halen.  Op één maand gaan we 

dat niet beslist krijgen (vergelijk het met het gelopen traject om VOM met heel de VVRR 

te beslissen); dus is het beter de principes van de VVRR van toen te hanteren.  

o Gefaseerd gunnen kan niet.  

- Waar gaan al die flexbusjes staan als ze niet rijden of rij-rusttijden opnemen? Op een centrale 

plek in de VVR of verspreid in de verschillende flex-zones of op bestaande stelplaatsen van De 

Lijn? Het praktische gedeelde moet nog verder uitgeklaard worden, wanneer de effectieve 

uitvoerder gekend zijn 

- Hoe wordt beoordeeld wanneer een succesvolle flex-verbinding best wordt omgevormd tot een 

vaste lijn in AN of FN en betekent dit dan ook een verschuiving van budget? 

 

- Voor deelfietsen lijkt een goed voorstel om te starten met 5 per locatie i.p.v. 10.  

- Gaan er ook elektrische deelfietsen komen? Op sommige plaatsen kan dat echt nuttig zijn.  

o Frank: ja, die afweging moeten we inderdaad maken. We kunnen met de fietsen 

inderdaad voorzichtiger opstarten, en dan verder uitrollen.  

- In Kasterlee zit er een bedrijf dat (tweedehands)fietsen ombouwt naar elektrische fietsen 

ism sociale economie. Zijn samenwerkingen in die richting al overwogen of bekeken?  

https://vlaamseoverheid.sharepoint.com/:f:/r/sites/dmow_a_vervoersregios/vervoerregio_kempen/Documenten%20Vervoerregioraad/_Definitieve%20documenten/2021-09-20%20-%20goedgekeurde%20nota%20VOM%20en%20goedgekeurde%20flexhaltes%20en%20flexzones?csf=1&web=1&e=tUVrUA
https://vlaamseoverheid.sharepoint.com/:f:/r/sites/dmow_a_vervoersregios/vervoerregio_kempen/Documenten%20Vervoerregioraad/_Definitieve%20documenten/2021-09-20%20-%20goedgekeurde%20nota%20VOM%20en%20goedgekeurde%20flexhaltes%20en%20flexzones?csf=1&web=1&e=tUVrUA
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- Kris Vreys: graag meer transparantie over de aannames; voordat er beslissing kan genomen 

worden over principes en invoering.  

o Cécile: we brengen nu wat we kunnen brengen, maar er zijn nog geen definitieve 

kostprijzen bekend, dus die kunnen nu nog niet gedeeld worden. Informeel vragen we 

nu enkel: als we de komende maand de kostprijzen hebben, is het dan oké dat we zoveel 

mogelijk aan die principes blijven vasthouden.  

- De VVR wordt hier gedwongen een keuze te maken tussen pest en cholera. Is het ook niet zinvol 

om (opnieuw) signalen te geven aan de bevoegde minister dat de verwachte mobiliteitsservice 

niet kan worden gegeven met de thans toegekende budgetten? Sowieso is het een politieke 

keuze, maar nu wordt er een politieke keuze op regionaal niveau van gemaakt, terwijl het er een 

is die op Vlaams niveau werd gemaakt.  

- Frank: Het is heel frustrerend dat er zo gegoocheld wordt met cijfers. Het is ook nog niet zeker of 

we inkomsten krijgen; flexbussen waarschijnlijk niet. Wij moeten als VVRR ook nog beslissingen 

nemen voor de prijzen, maar dat is nog niet voor nu.  

 

- Frank plant extra ambtelijk werkgroep in op 16/6/2023. 

Geplande stappen:  

1) De Lijn ontvangt prijzen  

2) Team MOW werkt voorstel of scenario’s uit die op budget zitten, met uitleg over hoe de 

verschuivingen plaatsvinden. Indien mogelijk sturen we het vooraf door naar ambtelijke 

werkgroep 

3) Bespreking op ambtelijke werkgroep 16/6 

4) Zo snel mogelijk voorstel doorgeven aan VVRR 28/6 

5) Desnoods laten weten dat we 28/6 niet kunnen beslissen. 

Terugkoppeling gesprek Infrabel en NMBS  
(zie presentatie) 

Inleiding 

Bespreking 

- Zijn er specifieke argumenten gegeven waarom de ontdubbeling van het spoor tussen Turnhout 

en Herentals de eerste 10 jaar niet zal gebeuren? Is dit gerelateerd aan knooppunt Nazareth? 

o Nancy: er is geen budget voor.  

- Er is niets vermeld over de beperking van de capaciteit op de N-Z in Brussel op KT als gevolg van 

de NMBS-werf de komende jaren. Een aantal gemeenten kregen de vraag om hierover een brief 

van TTB te ondertekenen met voorstel om een lijncomité op te starten. 

o Kris Peeters stuurt de brief door naar Christophe, Christophe neemt mee in verslag 

(zie bijlage) en plaatst op agenda volgende VVRR 

 

IOK over uitrol actieplan 
Uitstel tot volgende keer 
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